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Torre de vuit descarregada;
aquesta ha estat la cirereta de la

temporada. Fa uns mesos ho veiem com

una fita possible però llunyana. Però
hem comprovat que no érem tant lluny.
La veritat és que ha estat un premi a la
constància i al treball d'una colla que
demostra dia a dia que es pot superar,
que pot tirar endavant tot i els
entrebancs sorgits en el camí i que es

pot fer un lloc més que honorable i

reconegut dins el món casteller.
El fet d'haver assolit aquest

castell d'alt nivell tècnic ens demostra

que la colla està creixent i que amb ella
se'ns presenten uns reptes fins ara

desconeguts per nosaltres i que ens

haurem de plantejar des d'un bon

principi. En primer lloc, ara és el
moment d'augmentar el potencial humà

.

de la colla i que tots ens posem a

treballar per a la colla. Hem
d'emmirallar-nos tant en les colles que
estan per sobre nostre com les que estan

per sota i aprendre d'elles per millorar

Arriba el final de temporada i amb
ell el moment de les valoracions.
Moltes coses han passat des que a

principis de febrer vam començar
els primers assaigs. Massa poca
gent pel que voldríem i un cert

desànim que corria per la colla,
tot i que els castells anessin
funcionant. Després de vacances,
la lllusió i un major compromís
per part de tota la colla han fet

possible moltes de les coses que
ens havíem proposat i ens permet
afrontar el futur amb optimisme.
Crec que tots ens hem adonat que
el motor de la colla som totes i
cadascuna de les persones que hi
formem part, i que de l'aportació
de cadascuna, segons les seves

possibilitats i ganes, és el que ens

dirà què és el que podrem arribar

la gestió de les tasques que es duen a

terme en una colla castellera. Enguany
la Junta ha près nota de tots aquests
punts i podríem dir que la colla comença
una nova etapa en la qual s'ha de
valorar els errors comesos fins ara,

procurar que no es tornin a repetir per
així millorar.

Aquests darrers dos anys han
estat un punt d'inflexió per nosaltres

però ara és el moment de despertar, que
tothom aporti el seu granet de sorra a

aquest gran projecte i que la colla
treballi per a la colla. Si no és així,
possiblement ens enfonsarem. No
només hem de mantenir el nivell dels
castells sinó que també hem de ser

conscients que tenim unes mancances

d'efectius humans que hem de suplir
entre tots i sense excepcions ni excuses

de cap mena. Només així aconseguirem
fites que ens hem marcat com és ellocal

que tant anhelem i que tanta necessitat
en tenim ara com ara.

a fer. Jo personalment vull agrair
a totes aquelles persones que han
contribuït a fer totes les coses

que, petites o grans, que es veuen

o no, han fet possible tot el que
hem aconseguit enguany. /
I no ens podem adormir, perquè
els anys que s'acosten fins al desè
aniversari són molt importants
per al futur de la colla com a

institució: estatuts, local i altres

que són necessaris engegar i/o
acabar perquè els castells que
tots desitgem funcionin. La torre

de 8 només ha estat el primer dels
castells que amb la il-lusió i

l'esforç de tots segur que seran

al nostre abast. Només depèn de
nosaltres.

Jordi Cirac

Així doncs,demostrem-nos una

vegada més que podem aconseguir tot

allò que ens proposem, que podem tirar
endavant i que no ens deixem vèncer

per les adversitats del moment
continuant treballant i disfrutant amb
els castells. Si és així, un futur molt

brillant ens espera.

Olga Alcaide

Olga Alcaide -Presidenta

Jordi Cirae - Cap de colla
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